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Abstract (en)
The locking fitting (1) has a casing (3) with a slide (4) inside the casing for longitudinal movement. The slide has a projection (11) on its face (10)
adjacent to the external wall of the casing. The projection, in the locking position, extends for a predetermined height (c) so that it projects through a
longitudinal opening (8) in the wall of the casing and engages against an edge (12) of the exterior wall defining the longitudinal end of the opening
at the side opposed to the locking direction. Return springs (14) bias the slide towards the exterior wall of the casing to allow lateral movement of the
slide at least equal to the projection extension height.

Abstract (fr)
Le coulisseau (4) présente sur sa face (10) adjacente a la paroi extérieure (9) du boftier (3) un élément (11) en saillie d'une hauteur prédéterminée
(C) qui, dans la position verrouillée du coulisseau (4) fait saillie a travers la lumiere (8) et est en butée contre le chant (12) de la paroi extérieure (9)
définissant I'extrémité longitudinale de la lumiére (8). Des moyens de rappel élastiques (14) sont agencés entre le coulisseau (4) et le boitier (3) de
fagon a solliciter en permanence le coulisseau (4) vers la paroi extérieure (9) du boitier (3) tout en permettant un déplacement du coulisseau (4)
dans la direction (15) perpendiculaire a ladite paroi extérieure (9) sur une distance au moins égale a ladite hauteur prédéterminée (C). <IMAGE>
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